
Protok6i sporzqdzony ze wsp6lnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
Gospodarczej i Ochrony Srodowiska oraz Bud2etu i Finans6w,kt6re odbyto siq
w dniu 23 stycznia 2O79 r. o godzinie L4:30 w Urzqdzie Gminy w Bolestawcu .

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

obradom przewodniczyla Przewodniczqca Komisji Bud2etu i Finans6w pani Ewa
Mak6wka. W oparciu o zalqczone listy obecnoSci stwierdzila ,2e obrady komisji
sq prawomocne. Wszyscy obecni.

W posiedzeniu komisji uczestniczq W6jt Gminy,Skarbnik Gminy oraz
Przewodniczqcy Rady Gminy zgodnie z zatqczonq listq obecno5ci.

2. Przyjqcie porzqdku obrad.

Przewodniczqca obradom Pani Ewa Mak6wka odczytala zaproponowany
porzqdek obrad.

Nastgpnie pyta kto jest za przyjqciem odczytanego porzqdku posiedzenia
komisji lqczonych.

W d rodze gtosowa nia porzqdek obrad przyjqto jednoglo5nie.

3. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie wyboru metody
optaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia
wysokoSci tej opfaty, oraz ustalenia stawki za pojemnik.

Skarbnik Gminy Pan Jaroslaw Jeziorowski informuje, ie w przetargu na odbi6r
odpad6w komunalnych bqdzie taniej pozostawiono;lb frakcji. Rzqd

zrezygnowal z2frakcji nowy przetarg na podstawie kt6rego od marca do
kofica roku bqdzie stawka wynosi6 bqdzie od osoby 1L,50. Natomiast w
miesiqcu lutym 12,50 .



-2-

W6jt informuje, 2e o 38 000 ztotych jest tarisza nowa oferta od poprzedniej.

Byla w Betchatowie i firma zesztra z 4 frakcji na 3 .Firma doto2y do imprezy
plenerowej. Nie dato siq wiqcej wynegocjowai,poniewa2 firma robi laskq ,2e
odbierze 5mieci. Nie ma konkurencji sq jedynq firmq na rynku, a gmina Smiecl
odebrai musi.

Radny Sylwester Dulski - Gmina Lutut6w nie podpisala umowy i ma 10,50 zl za

S m ieci.

W6jt odpowiada, 2e gmina Lutut6w i Czastary majq dlugoterminowe umowy
Nie wiadomo jak bqdzie przy spisywaniu nowygh um6w.

Radny Maciejewski - Zapytac o umowq n, O td il. wyniesie.

Radna Olejnik - Janas spisai umowQ na dtu2szy okres mo2e bqdzie korzystniej .

W6jt odpowiada,2e trzeba miei zabezpieczone 6rodki w bud2ecie aby spisai
umowq.

Radny Sylwester Dulski - Wierusz6w ma 7 zl od osoby od poczqtku.

Radny Pokora - Z Wieruszowem nie wiadomo na jakiej zasadzie spisano umowe
bo EKOREGION przejqt wysypisko Smieci od Gospodarki Komunalnej.

Radny Kotodziej stwierdza, 2e EKOREGION narzuca ceny i albo siq z tym
zgadzamy albo Smieci nie odbiorq.

Radna Alicja Ma6lanka - Mo2e jak 4 gminy nie podpiszq umowy to muszq zej6i z

O ceny.

Radny Pokora - Przekazat informacjq mieszkaicom o cenie za (mieci.

Radna MaSlanka Alina- Do korica bie2qcego roku wykorzystai czas zrobii
wywiad Srodowiskowy, bo nie mo2e byi tak,2e gminy stawiajE pod mur.

Radny Koiodziej - Problem rozwiqzala by konkurencyjna firma.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Rzqd robi zamieszanie, wycofuje siq z 2 frakcji ,a

co dalej wymy6lq rzqdzEcy nie wiadomo.

Wojt - Bqdzie pismo od samorzqdowc6w do rzqdu w tym temacie.

Radny Kolodziej- Firmy nie chcq podpisywai dlu2szych um6w bo nie wiadomo
co bqdzie nowego w przepisach.
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Przewodniczqca obrodom komisji zamyka dyskusjq stwierdza kworum i

zarzqdza glosowanie, kt6rego wyl-lik jest nastqpujqcy:

Za glosowalo - L3 radnych

Przeciw - 0

Wstrzymai siq L radny przy obecnych L4 radnych w tym przewodniczqcy Rady
Gminy ,kt6ry nie jest czlonkiem 2adnej komisji.

Opinia projektu uchwaly jest pozytywna.

4. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie uchwalenia
bud2etu gminy na rok 2019.

Skarbnik Gminy Pan Jarosfaw Jeziorowski przedstawia proponowany bud2et
gminy na rok 2019, tre5i kt6rego ka2dy radny otrzymal .

Ponadto informuje, 2e bud2et nale2alo urealnii w wydatkach w zwiqzku ze

zmianq ceny na odbi6r odpadpw komunalnych po przetargu oraz poprzez
zwiqkszenie dochod6w w podhtSu od nieruchomoSci w zwiqzku z wzrostem o
10 gr stawki podatku od mieszkari . W dziale r62ne rozliczenia rezerwa celowa
przeznaczona zostala na pokrycie energii elektrycznej w zwiqzku ze wzrostem o

67%jednej meta godziny w roku 2019 w stosunku roku 2018. Jest ustawa o
obni2eniu ceny energii, ale nie ma do niej rozporzqdzenia. Nie wiadomo jak

dlugo potrwa procedura obni2ania stawki dlatego nale2y obecnie dokonai
odpowiedniego za pisu w bud2ecie.

Wojt informuje, 2e byla w firmie sprzedajqcej prqd i otrzymata informacjq ,2e
od kwietnia br majq byi faktury korygujqce i wtedy te pieniqdze powr6cQ do
bud2etu.

Skarbnik informuje,2e musiata nastqpii zmiana w dziale zarz4dzanie
kryzysowe, poniewa2 stawki ustalane sE procentowo jak nastqpit wzrost w
dochodach to musiat nastqpi6 wziost w wydatkach

Zmiana dotyczy doptaty do 1m:3 6ciek6w komunalnych.

W trakcie posiedzenia komisji Pan Lota wystqpit z wnioskiem o ujqcie w
studium uwarunkowa 6 i kierunk6w zagospoda rowania przestrzennego Gminy
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rozstrzygniqcia dotyczqcegojego lziaiek na kt6rych planuje poszerzyi swojq
dzialalnoii gospodarczq poprzez pobudowanie magazyn6w i innych
niezbqdnych obiekt6w obejmuiqcych zakres jego dzialalno6ci .Dzialki te zostaty
rozpatrzone negatywnie przez W6jta Gminy .

Pani W6jt informuje,2e kierowala sig opiniq urbanist6w ale daje pod opiniq
Rady.

Pan Lota prosi o pozytywne rozstrzygniqcie o przeznaczeniu jego dzialek
polo2onych w Mieleszynie w ciqgu jego zakladu .Zatrudnia ludzi ,ptaci podatki i

dzialalno6i nie wplywa ujemnie na Srodowisko i nie ma halasu. Jest ciqcie
pianki ijej magazynowanie .Dziatalno6i prowadzi 19 lat w tym miejscu.

Radna G6ral llona potwierdza ,2e podczas kontroli pomiaru hatasu w tym
zakladzie hatasu na zewnqtrz nie bylo.

Przewodniczqcy Rady uwa2a,2e nale2y dai mo2liwoii rozwoju tej dzialalno5ci
poprzez ujqcie tych dziatek w studium.

Radny Pokora uwa2a,2e nale2y siq przychylii do wniosku Pana Loty bo mato jest
miejsc inwestycyjnych w gminie.

Radny Maciejewski 60 m dzialalno:ii odsuniqta od drogi nikomu nie
przeszkadza w jednym kompleksie.

Radny Kotodziej nie upiera siq aby ten teren zostal przeznaczony pod

dziatalnoii,ale to radni glosowali za odrzuceniem wniosku ,a faktycznie ta
strefa nikomu nie przeszkadza.

Kto jest za tym aby ta strefa powstala .

W drodze glosowania uznano uwagq jako niezasadnq.

Pani W6jt informuje,2e trzeba liczyi siq ze skargami.

Nastqpnie Pani Hanuszewicz prosi o ujqcie jej wniosku w studium ,poniewa2
zostal od rzucony przez urbanistq.

Po sprawdzeniu treSci wniosku faktycznie zasadnym byio odrzucenie wniosku,
poniewa2 to teren zabudowy mieszkaniowej, a nie pod dziatalno5i jak
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przedstawita Pani Hanuszewicz. Teren pod budownictwo mieszkaniowe zostal
zbilansowany i nie ma szans go powiqkszyi.

Skarbnik Gminy przystqpuje do kontynuowania tematu bud2etu gminy
Boleslawiec na rok 2019.

Przewodniczqcy Rady pyta gdzie sq :irodki w bud2ecie na drogg w Zd2arach

Skarbnik odpowiada ,2e 245 000 zl to Srodki wiasne, kt6re znajdq siq w wolnych
6rodkach plus dotacja. Gorzejz drogq w Mieleszynie na kt6rq nie ma
zabezpieczonych 6rodk6w.

Wojt informuje,2e powiat ma zabezpieczone 1,5 mln zl na drogq w
Mieleszynie.

Skarbnik informuje, 2e mo2liwoii dofinansowania do Mieleszyna 80% jest
mo2liwa w roku 2020.

Radna Kmiecik-Gwizdek pyta o 2 etap wodociqgu w Mieleszynie.

W6jt odpowiada, 2e to Srodki sq na wykonanie projektu. Odno5nie drogi w
Mieleszynie negocjacje z powiatem trwajq.

Radny Zuzek pyta gdzie bqdzie przedszkole w Boleslawcu bo propozycja Komisji
Gospodarczej byta ,2e przy szkole.

Radny Sylwester Dulski pyta czy sq w bud2ecie zabezpieczone Srodki na
przejqcie mlyna gospodarczego.

O Skarbnik odpowiada, 2e sq.

Przewodniczqcy Rady pyta czy sq 6rodki na podwy2ki dla nauczycieli.

Skarbnik odpowiada,2e sq propozycje w ramach subwencji.

Pani W6jt informuje,2e jest dofinansowanie na drogq w Wiewi6rce.

Radny Kolodziej pyta o drogq w Chr66cinie na kt6rq sotectwa Chr6Scin i Kolonia
Boleslawiec-Chr65cin w sumie majq okoto 80 000 zl.

W6jt szuka dofinansowania do tej drogi.

Przewodniczqca obradom komisji zamyka dyskusje stwierdza kworum i

zarzqdza glosowanie w wyniku kt6rego na projekt uchwaly w sprawie bud2etu
gminy Boleslawiec na rok 2019 wydano opiniq pozytywnq jednogloSnie.
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5. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Bolestawiec na rok2etg-2032.

skarbnik om6wit projelct wielolet'niej prognozy finansowej gminy Bolestawiec
na lata 2019 -2032 .

l

Nastepnie otwa rto dyskusjq.

Po jej zarzqdzono gfosowanie w wyniku kt6rego WpF Gminy Boleslawiec
zaopiniowa no pozytywnie jednoglo6nie.

TreSi w zatqczeniu .

6. Wydanie opinii na temat projektu uchwaiy w sprawie zmiany statutu
solectw

Pani Mak6wka Ewa pyta kto jest za proponowanq zmianq zapisu w statucie
sotectw w zwiqzku ze zmiang ich kadencyjn oici z 4lat na 5.

W drodze gtosowania wydano opiniq pozytywna jednogto5nie.

I
7. Plany pracy komisji statych Rady Gminy w Boleslawcu na rok 2019.

Komisje przeanalizowaty swoje plany pracy na rok 2019.

Nastqpnie kaidy przewodniczqcy komisji przedstawil plan pracy na rok
2019.,kt6re zostanE zatwierdzone na sesji Rady.

Tre6i plan6w pracy komisji w zaiqczeniu do protokolu.
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8. Sprawy r6ine.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Artur Dulski przedstawil wniosek wsi Gola w
sprawie mo2liwo5ci dojazdu dzieci do szkofy.

Radny Kolodziej informuje, ie wybija woda w drodze w Chr66cinie .

Ponadto Radny Kolodziej wnosi o rozwa2enie wykupu gruntu od pana Jokieja w
Chr65cinie w celu poprawy warunk6w wyjazdu z drogi podporzqdkowanej na
gl6wnq.

I

Zamkniqcie posiedzenia.

Przewodniczqca obrad posiedzenia komisji wsp6lnych Pani Ewa Mak6wka
stwierdzifa wyczerpanie porzqdku posiedzenia i zamknqla obrady o godz.19:15.

Protokolowaf

Bqben Zdzistawa t*

Przewodniczqca obradom komisji

Ewa Mak6wka




